



**CANADIAN SOCIETY FOR THE HISTORY OF MEDICINE/
SOCIÉTÉ CANADIENNE D'HISTOIRE DE LA MÉDECINE**

(www.cshm-schm.ca)

CALL FOR NOMINATIONS/APPEL DE CANDIDATURES

The Nominating committee is calling for nominations for positions on the board of the CSHM/SCHM: a **Student Representative** (2022-24); and an **Ontario Representative** (2022-2024).

Le Comité des mises en candidature de la SCHM/CSHM sollicite des candidatures pour occuper un poste au conseil d'administration: **un représentant étudiant** (2022-2024), **et un représentant de l'Ontario** (2022-2024).

To nominate candidates please submit the form by e-mail with the signatures of three members and the signature of the nominee. Those nominating the candidate must be members in good standing of the CSHM/SCHM with permanent residence in Canada.

Pour proposer des candidatures, veuillez envoyer le formulaire par courriel, avec la signature de trois membres de la société et la signature du candidat. Ceux et celles qui soumettent la candidature doivent être membres de la SCHM/CSHM et avoir le statut de résident permanent du Canada.

On or before **15 May 2022**, please send the nomination letters to:
SVP envoyer les lettres au plus tard le **15 mai 2022**:

Esyllt Jones
esyllt.jones@umanitoba.ca

Nomination Form/Appel de candidatures

Name/Nom _____

Position/Poste _____

Address/Adresse _____

E-mail/Courriel _____

Signatures of three nominators/Signature de trois propositants

1. _____

2. _____

3. _____